
Grundejerforeningen Elsted Øst 
Beretning 2024 

 
Veje & stier  
Vi har i 2024 fået lagt ny belægning på vores stier  
Derudover er vores veje blevet tubet  
Begge opgaver løst af NCC 
Vi har efterfølgende haft kontakt til NCC vedr. begyndende små revner i den nye 
asfalt på stierne, de har tjekket det og oplyser at det er helt normalt, og ikke noget 
der burde vække bekymring.  
 
Grønne områder  
Opgaven varetages af Hoffman som vi i bestyrelsen er meget tilfredse med, og har 
fået et rigtigt godt samarbejde med.  
 
Vinterbekæmpelse  
Dette varetages også af Hoffmann.  
Vi (Poul) har haft en god dialog om, hvor og hvornår der skal ryddes/saltes, og de 
par misforståelser der har været, er nu løst.  
 
Foreningens arrangementer 
Traditionen tro arrangerede legepladsudvalget både Fastelavnsfest og Sankt Hans 
komsammen + en fælles arbejdsdag i 2024  
 
En tak  
En stor tak til Jan & Vibeke som stopper i bestyrelsen.  
Også stor tak til Finn & Steen for deres indsats vedr. vores læbælte   
 
Generelt 
Bestyrelsen i vores forening består af 5 (i øjeblikket 4) personer, som er her på 
frivillig basis, alle med fuldtidsarbejde. Vi svarer på henvendelser, laver opdateringer 
på hjemmesiden osv. i det tempo som passer ind i vores hverdag.  
 
Vi i bestyrelsen vil opfordre alle til at overveje kandidatur til en af de 2 ledige pladser 
i bestyrelsen. Det er ikke farligt, vi mødes 3-5 gange årligt (det plejer at være 
hyggeligt), resten klarer vi på mail.  
 
Til sidst er der kun at sige tak til alle frivillige hjælpende hænder 


